
 

Malmö - Stockholm / en effektiv 
etapputbyggnad
Ny broschyr från stambanan.com som visar 
argumenten för en effektiv etapputbyggnad på 
sträckan Malmö-Stockholm med möjlighet att 
byggas ut i relativ närtid.

Detta förslaget till etapputbyggnad ger en 
kortare restid och bättre kapacitet samtidigt som 
det redovisar en bättre samhällsekonomi jämfört 
med en helt ny bana.

läs här 

____________________________________________ 

SJ vill köra till Stockholm nästan 
lika fort som flyget/Sydsvenskan 
17 maj 
läs här 
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SJ vill köra till Stockholm nästan
lika fort som flyget
Redan om fyra år kan tågresan Malmö-Stockholm gå nästan

lika fort som flygresan. SJ vill inte vänta på de nya

höghastighetsbanorna utan hoppas på snabbare snabbtåg

redan från 2021-22.

– Med snabbare tåg och tätare avgångar ska vi vinna

marknadsandelar från flyget, säger SJ-chefen Crister

Fritzson.

Erik Magnusson FÖ L J  S K R I B E N T

SJ:s vd Crister Fritzson vill skynda på snabbtågen till Stockholm långt
innan de nya höghastighetstågen kommit på plats längs en helt ny
stambana.

Bild: Erik Magnusson

SJ förlorade i fjol pendeltågstrafiken kring Stockholm, något

som lett till minskad omsättning men högre vinst. Nu är SJ
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